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ZAPYTANIE 

 

Dot. organizacji śniadania prasowego.  

 

Szanowny Panie Rzeczniku,  

 

w odpowiedzi na korespondencję BR.0003.743.2024 z dnia 23.10.2024 r. 

informujemy, że stanowczo nie zgadzamy się z Pana stanowiskiem, jakoby organizowanie 

tego typu wystawnych śniadań prasowych było standardową praktyką w innych samorządach. 

Cenimy sobie otwartą komunikację władz miasta z mieszkańcami, jednak niedopuszczalne 

dla nas jest finansowanie dążenia do przychylności dziennikarzy, którzy mają pozytywnie 

pisać o Pani Prezydent, z budżetu miasta Gliwice. Oceniamy, że tego typu praktyka obliczona 

jest wyłącznie na zdobycie przychylności dziennikarzy i nie może być finansowana  

z publicznych pieniędzy, jeżeli jednak Pan Rzecznik i Pani Prezydent uważają, że 

dziennikarze powinni być przychylni względem władzy, powinni Państwo finansować tego 

typu wydarzenia ze swoich prywatnych środków. Naszym zdaniem dziennikarze powinni być 

niezależni i rzetelni, a działania mające wpłynąć na rzetelność dziennikarską oceniamy 

negatywnie.  

W związku z powyższym, prosimy o udzielenie informacji: 

1. Jaki podmiot dostarczył catering na śniadanie prasowe? 

2. Czy zaplanowano kolejne śniadania prasowe? - jeżeli tak - kiedy? 

 

Z wyrazami szacunku,  

 

Radni Rady Miasta Gliwice 

Łukasz Chmielewski  

Olaf Pest  

          


